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     Protokół Nr 189/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 31 maja 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 11:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

4. Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

5. Anna Gryciak – Naczelna Pielęgniarka Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

6. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Zaakceptowanie zmian do projektu Umowy w sprawie dotacji celowej na finansowanie 

i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych przez Szpital 

Barlinek Sp. z o.o.   
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5. Podjęcie decyzji w sprawie złożenia wniosku do Zarządu Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. o zwołanie Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki. 

6. Rozpatrzenie wniosków Wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu oraz zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok. 

8. Podjecie decyzji w sprawie dofinansowania zakupu samochodu operacyjnego dla 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie naboru kandydatów na 

członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie ofert w 2021 roku. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

prowadzenie dziennika lekcyjnego wyłącznie w formie elektronicznej w Młodzieżowym 

Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy. 

11. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Sporządzenie inwentaryzacji  

i ekspertyzy drzewostanu, określenie stanu zachowania wraz z gospodarka drzewostanem, 

opracowanie programu podejmowania działań przy zabytku oraz sporządzenie dokumentacji 

kosztorysowej dla planowanych prac pielęgnacyjnych i wycinkowych obejmujących dębową 

aleję przydrożną w ilości 28 szt. drzew zlokalizowanych w miejscowości Żydowo na działce 

Nr 18/2 i części dz. Nr 177 obręb 0005 Żydowo, gm. Barlinek (74-320)”.  

12. Zaakceptowanie i przedstawienie Radzie Powiatu w Myśliborzu Raportu o stanie 

Powiatu za 2020 roku. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie posiedzenia 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o omówienie bieżącej sytuacji Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił informacje na temat sytuacji w spółce. Przekazał, że w odniesieniu do 

poprzedniego tygodnia nic się nie zmieniło, szpital jest w pełni szpitalem czystym.  

Poinformował o poniesionych kosztach związanych z covidem. Przedstawił informacje na 

temat obłożenia oddziałów. Zwrócił uwagę, na dużą ilość pacjentów zaniedbanych  

wymagających leczenia. Zwrócił uwagę na wysokie koszty leczenia pacjentów. Podał 

informacje na temat wykonywanych szczepień. Podał informacje na temat ilości szczepień oraz 

rodzai szczepionek jakie są podawane. Zwrócił uwagę na malejącą liczbę pacjentów chcących 

się zaszczepić.  

Poruszył temat dotyczący zakupu urządzeń wskazanych w uchwale Rady Powiatu  

i rozpoczęcia procedur z tym związanych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy skoro zmniejsza się liczba chętnych do wykonywania szczepień, czy można 

wykonywać szczepienia dla osób przyjeżdżających z zagranicy? 
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Anna Gryciak – Naczelna Pielęgniarka Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jeżeli osoby te mają paszport i są obywatelami Unii Europejskiej to mogą 

być zaszczepione. Poinformowała o zapytaniach jakie się pojawiały, głównie zaszczepić chcą 

się Polacy mieszkający zagranicą. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o omówienie bieżącej sytuacji Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Anna Gryciak – Naczelna Pielęgniarka Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Podała informacje na temat wykonywanych szczepień. Przedstawiła ilość wykonywanych 

szczepień oraz informacje na temat dostaw szczepionek. Poinformowała o działalności punktu 

szczepień w Myśliborzu. Podała informacje na temat terminów szczepień i ich planowania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o sytuację covidową w szpitalu? 

 

Anna Gryciak – Naczelna Pielęgniarka Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że od dnia 22 maja szpital nie posiada łóżek covidowych.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o obłożenie na oddziale wewnętrznym. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zwróciła uwagę, że oddział covidowy był odrębnym oddziałem, obłożenie na oddziale 

wewnętrznym utrzymuje się na poziomie 90%. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył sprawę dotyczącą przygotowania umowy z firmą FORMEDIS, poprosił aby działania 

w tej sprawie były podejmowane w uzgodnieniu z Powiatem. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Zaakceptowanie zmian do projektu Umowy w sprawie dotacji celowej na finansowanie  

i dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych przez Szpital 

Barlinek Sp. z o.o.   

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowa sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przedstawił proponowane zmiany 

do treści umowy w sprawie dotacji celowej na finansowanie i dofinansowanie kosztów 

realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych przez Szpital Barlinek Sp. z o.o.   

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zgodził się na dokonanie stosownych zmian do umowy. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował zmiany do przedmiotowego projektu umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Podjęcie decyzji w sprawie złożenia wniosku do Zarządu Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. o zwołanie Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowa sprawę. Wniosek dotyczy zwołania przez Zarząd Szpitala Barlinek 

Sp. z o.o. Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki najpóźniej do dnia 1 lipca 2021 

roku. 

Jednocześnie wnosi się, aby porządek przedmiotowego posiedzenia obejmował podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia opinii do Programu Naprawczego i Prognozy Finansowej na lata 

2021-2024. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poruszył temat dotyczący opracowania bilansu, przekazał, że zbierane są oferty w sprawie 

wyboru nowej firmy. Poinformował, że zawnioskuje, aby w porządku obrad przedmiotowego 

zgromadzenia znalazł się punkt dotyczący wyboru firmy, która opracuje badanie bilansu 

spółki. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie wniosku do Zarządu Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. o zwołanie Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie wniosków Wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

19.05.2021r. oraz korektę wniosku z dnia 24.05.2021r.  o dokonanie zmian w planie 

finansowym jednostki polegających na przesunięciu środków finansowych pomiędzy 

paragrafami w kwocie 188.000,00 zł, w rozdziale  85508 "Rodziny zastępcze" i rozdziale 

85510 "Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych". Zwiększenie w paragrafie 4330 

"Zakup usług przez jednostki samorządu terytorialnego od innych jednostek samorządu 

terytorialnego" w celu zapewnienia środków na opłaty za pobyt dzieci umieszczonych  

w placówkach opiekuńczo-wychowawczych innych powiatów 

Niedoszacowanie kwoty w paragrafie 4330 (Zakup usług przez jednostki samorządu 

terytorialnego od innych jednostek samorządu terytorialnego) w rozdziale 85510 wynika ze 

zmiany średnich miesięcznych wydatków przeznaczonych na utrzymanie dziecka z terenu 

Powiatu Myśliborskiego w 2021 roku w placówkach opiekuńczo-wychowawczych 
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prowadzonych przez inne powiaty (na podstawie art. 196 ust.3 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. 

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, Dz. U. z 2020 r. poz. 821 ze zm.). Stawki 

kosztów utrzymania dziecka wzrosły o ponad 19% (załącznik nr 1 do wniosku). Ponadto 

wzrosła liczba dzieci z terenu Powiatu Myśliborskiego umieszczonych w placówkach 

opiekuńczo- wychowawczych prowadzonych przez inne powiaty (od miesiąca września 2020 

roku wzrost o siedmioro dzieci oraz planowane 5-osobowe rodzeństwo- postanowienie Sądu). 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

2. wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

19.05.2021r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegających na zmniejszeniu 

dochodów o kwotę 205.000,00 zł w rozdziale 85508 "Rodziny zastępcze" oraz zwiększenie 

wydatków w rozdziale 85510 "Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych" o kwotę  

480.700,00 zł. Zmniejszenie dochodów wynika z sytuacji związanej z odpływem dzieci 

pochodzących z innych gmin i powiatów z rodzin zastępczych funkcjonujących na terenie 

Powiatu Myśliborskiego. Na przełomie ośmiu miesięcy odeszło z pieczy zastępczej  10 osób, 

za które inne gminy i powiaty ponosiły odpłatność 50% kosztów utrzymania dziecka w pieczy. 

Dla pięciorga dzieci (rodzeństwa) zmieniono formę pieczy zastępczej z rodzinnego domu 

dziecka na rodzinę spokrewnioną co również obniżyło koszt utrzymania, tym samym 

zmniejszyły się wpływy z innej gminy. Zwiększenie wydatków wynika ze zmiany  średnich  

miesięcznych wydatków przeznaczonych na utrzymanie dziecka w 2021 roku w placówkach 

opiekuńczo-wychowawczych. Stawki kosztów utrzymania dzieci z Powiatu Myśliborskiego 

umieszczonych  w placówkach opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych przez inne 

powiaty, wzrosły o 19%. Ponadto zwiększyła się liczba dzieci z terenu Powiatu Myśliborskiego 

umieszczonych w placówkach opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych przez inne powiaty 

(od miesiąca września 2020 roku wzrost o siedmioro dzieci oraz planowane 5-osobowe 

rodzeństwo - postanowienie Sądu). 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

3. wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

19.05.2021r. o zwiększenie planu wydatków na 2021 rok Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu w rozdziale 85510 „Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych”  

w paragrafie 2830 „Dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań 

zleconych do realizacji pozostałym jednostkom niezaliczanym do sektora finansów 

publicznych” w kwocie 9 431,82 zł. Zwiększenie wydatków jest spowodowane wzrostem 

kosztu utrzymania dziecka w Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej DORIAN II w Sławnie. 

Koszt ten wzrósł o kwotę 186,22 zł na jedno dziecko ( z 4753,89 zł w 2020 roku do 4 940,11 zł 

w 2021 roku) 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące złożonych wniosków. Szczegółowo omówiła zaplanowane 

zmiany w planie finansowym. Poruszyła temat dotyczący wzrostu odpłatności za pobyt dzieci 

w placówkach znajdujących się w innych powiatach. Podała wysokość kwot odpłatności za 

pobyt dzieci i różnicę w porównaniu do zeszłego roku.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy została podniesiona odpłatność w placówkach prowadzonych przez Powiat 

Myśliborski? 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że tak, jednak nie są to duże kwoty. Przekazała, że jednostka nie ma wpływu 

na wzrost odpłatności w innych powiatach. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała, aby wystąpić z pismem o uzasadnienie podwyżek odpłatności za pobyt dzieci 

w placówkach. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że wystąpi z zapytaniem w przedmiotowej sprawie. Poruszyła kwestię 

egzekwowania należności za pobyt dzieci w pieczy zastępczej od rodziców biologicznych.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Dodała, że to iż w naszych placówkach nie wzrasta odpłatność jest korzystne z uwagi na to, że 

większość dzieci tam przebywających pochodzi z terenu Powiatu Myśliborskiego.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na 100% wzrost liczby dzieci, które trafiły do pieczy zastępczej w porównaniu 

do zeszłego roku. Zaproponowała rozważenie możliwości uruchomienia kolejnego domu 

podobnie jak funkcjonujące placówki w Dębnie i Sławnie. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Podała informacje na temat kosztów pobytu dzieci w placówkach, które świadczą opiekę na 

zlecenie Powiatu Myśliborskiego. Zwróciła uwagę na wysokie koszty pobytu dzieci w innych 

placówkach. Podała informacje związane z procedurą umieszczania dzieci w pieczy zastępczej. 

Poruszyła temat sytuacji w rodzin biologicznych spowodowanych min. skutkami pandemii. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła temat obliczenia odpłatności za pobyt dzieci w innych placówkach. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowe wnioski. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

4. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku z dnia 

24.05.2021r. o przesunięcie środków finansowych pomiędzy paragrafami w ramach 

posiadanego budżetu w planie finansowym na 2021 rok., zwiększenie w kwocie 500 zł  

w rozdziale 80152 „Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki  

i metod pracy dla dzieci i młodzieży w gimnazjach, klasach dotychczasowego gimnazjum 

prowadzonych w szkołach innego typu, liceach ogólnokształcących, technikach, szkołach 

policealnych, branżowych szkołach I i II stopnia i klasach dotychczasowej zasadniczej szkoły 

zawodowej prowadzonych w branżowych szkołach I stopnia oraz szkołach artystycznych”,  

w paragrafie 4710 „Wpłaty na PPK finansowane przez podmiot zatrudniający”, zmniejszenie  

w kwocie 250,00 zł w rozdziale 80115 „Technika oraz zmniejszenie w kwocie 250,00 zł  

w rozdziale 80117 „Branżowe szkoły I i II stopnia”, w paragrafie 4710 „Wpłaty na PPK 
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finansowane przez podmiot zatrudniający” w celu zapewnienia środków wynikających  

z obowiązku stosowania Pracowniczych Planów Kapitałowych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

5. wniosek Biura ds. Obronnych i Zarządzania Kryzysowego z dnia 26.05.2021r. o zmianę 

w planie finansowym wydatków Starostwa Powiatowego polegającą na zwiększeniu środków 

w dziale 700 rozdziale 70095 paragraf 6300 w wysokości 50.000,00 zł. 

Powyższa zmiana wynika z konieczności zabezpieczania środków na udzielenie pomocy 

finansowej dla Gminy Myślibórz w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na odtworzenie 

budynku mieszkalnego zniszczonego w wyniku pożaru w miejscowości Golczew, Gmina 

Myślibórz. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

6. wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu z dnia 235.05.2021r.  

o dokonanie zmian w planie wydatków w jednostce poprzez zwiększenie planu dochodów  

w §2690 „Środki z Funduszu Pracy otrzymane przez powiat z przeznaczeniem na finansowanie 

kosztów wynagrodzenia i składek na ubezpieczenia społeczne pracowników powiatowego 

urzędu pracy” oraz zwiększenie planu wydatków w §4010 „Wynagrodzenia osobowe 

pracowników”, §4110 „Składki na ubezpieczenia społeczne” i §4120 „Składki na Fundusz 

Pracy” o kwotę 12 658,00 zł. 

- zgodnie z treścią art. 31qa ust. 4-6 i ust. 10 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, zwanej dalej „ustawą” 

, oraz § 4 ust. 5 rozporządzenia MPiPS z 7 października 2011 r. w spr. szczegółowych zasad 

gospodarki finansowej Funduszu Pracy, ustalona została kwota środków Funduszu Pracy na 

finansowanie w 2021 roku kosztów obsługi zadań określonych w art. 15zzb – 15zze⁴  ustawy  

w wysokości 12 658,00 zł. 

 Dodatkowe zadania związane z pomocą lokalnym przedsiębiorcom realizowane przez 

Powiatowy Urząd Pracy w 2021 r. to: 

- pożyczki oraz dotacje na pokrycie bieżących kosztów prowadzenia działalności gospodarczej, 

- dofinansowanie części kosztów prowadzenia działalności gospodarczej samozatrudnionych  

w związku ze spadkiem obrotów, 

- dofinansowanie wynagrodzeń pracowników w przedsiębiorstwie  w związku ze spadkiem 

obrotów. 

W okresie od 1.01.2021 r. do dnia dzisiejszego Powiatowy Urząd Pracy wydatkował kwotę 

2 716 894,65złotych. 

Wnioski wpływają do Powiatowego Urzędu Pracy w trybie ciągłym, do zaspokojenia potrzeb 

lokalnych przedsiębiorców lub do wyczerpania środków Budżetu  Państwa przeznaczonych na 

ten cel. 
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Informuję, że aktualnie 80% zatrudnionych w Urzędzie pracowników otrzymało dodatkowe 

zadania związane z realizacją napływających do Urzędu wniosków. Pozostałych 20% 

pracowników przejęło część bieżących, niezbędnych do realizacji zadań wynikających  

z Ustawy o promocji zatrudnienia. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu oraz zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że zmian dokonuje się na podstawie: 

1) wniosku Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego o zwiększenie planu 

dochodów i wydatków o kwotę 19.000 zł oraz zabezpieczenie kwoty 20.220 zł jako wkład 

własny w rozdziale 92601 – Obiekty sportowe w związku z przyznanym dofinansowaniem  

z Urzędu Marszałkowskiego na realizację zadania pn. „Poprawa jakości infrastruktury 

sportowej na terenie Powiatu Myśliborskiego”. Kwotę wkładu własnego zabezpiecza się  

z rezerwy celowej oświatowej.  

2) wniosku Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego o zwiększenie planu 

dochodów i wydatków o kwotę 5.000 zł oraz zabezpieczenie kwoty 7.872,66 zł jako wkład 

własny w związku z otrzymaną dotacją z Gminy Myślibórz na realizację zadania pn. 

„Odtworzenie – wymiana stolarki okiennej w budynku Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach”. Kwotę wkładu własnego zabezpiecza się z rezerwy celowej 

oświatowej.  

3) wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

o przeniesienie kwoty 20.000 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85420 – Młodzieżowe 

ośrodki wychowawcze w celu zapewnienia środków na zakup tapczanów, szaf ubraniowych 

oraz dwóch pralek dla wychowanków zgodnie z zaleceniami Kuratorium.  

4) wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy o przeniesienie 

kwoty 70.500 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85421 – Młodzieżowe ośrodki socjoterapii 

z przeznaczeniem na zakup materiałów i wyposażenia, leków i środków biobójczych, środków 

dydaktycznych i książek, usług zdrowotnych oraz na opłaty z tytułu usług 

telekomunikacyjnych.  

5) wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu o przeniesienie kwoty 

300,50 zł pomiędzy jednostkami w rozdziale 85202 – Domy pomocy społecznej  

w związku z realizacją zadania pn. „Zakup samochodu do przewozu niepełnosprawnych 

mieszkańców Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych  

w Myśliborzu” z przeznaczeniem na rejestrację samochodu oraz na zabezpieczenie brakującej 

kwoty do realizacji zadania.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 189/615/2021 z dnia 31 maja 2021 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu oraz zmiany w budżecie i w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Podjecie decyzji w sprawie dofinansowania zakupu samochodu operacyjnego dla 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że Komendant Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Myśliborzu pismem z dnia 21 maja 2021 roku zwrócił się z prośbą  

o dofinansowanie zakupu samochodu operacyjnego w wysokości 30.000,00 zł w celu wymiany 

wyeksploatowanego lekkiego samochodu operacyjnego. Opisany pojazd był wielokrotnie 

wykorzystywany do zdarzeń i ćwiczeń na terenie powiatu, niemal dwukrotnie przekroczył 

normatywny okres eksploatacji, pojazd poddawany częstym, kosztownym naprawom. 

Szacowany, wstępny koszt zakupu auta wynosi 130.000,00 zł  z czego kwota 90.000,00 zł 

będzie finansowana przez Gminę Barlinek, 10.000,00 zł - Gmina Myślibórz. 

Dofinansowanie do zakupu samochodu operacyjnego wiąże się z koniecznością zabezpieczenia 

środków w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2021rok. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy samochód będzie używany tylko na terenie Gminy Barlinek i Gminy Myślibórz? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że Straż Pożarna wykonuje swoje zadania na terenie całego powiatu.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że dofinansowanie jest udzielane dla jednostki Państwowej Straży Pożarnej, 

której rejon działania obejmuje cały powiat. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o dofinansowanie ze strony gminy Dębno. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że gmina Dębno dofinansowuje zakup kolejnego pojazdu dla jednostki w Dębnie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedmiotowego tematu. zaproponowała udzielenie wsparcia finansowego dla 

jednostki. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udzielenie dofinansowania w kwocie 30 000,00zł do zakupu 

samochodu operacyjnego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie naboru kandydatów na 

członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie ofert w 2021 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że projekt uchwały dotyczy ogłoszenia 

naboru kandydatów na członków Komisji Konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert  

w otwartych konkursach ofert na realizację zadań publicznych w 2021 roku w zakresie:  

1)   wspierania i upowszechniania kultury fizycznej; 

2)  ochrony i promocji zdrowia; 

3)  nauki, szkolnictwa wyższego, edukacji, oświaty i wychowania; 

4) kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego; 

5)  porządku i bezpieczeństwa publicznego; 

6)  promocji i organizacji wolontariatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 189/616/2021 z dnia 31 maja 2021 roku w sprawie 

naboru kandydatów na członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie ofert w 2021 

roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

prowadzenie dziennika lekcyjnego wyłącznie w formie elektronicznej w Młodzieżowym 

Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii w Smolnicy zwrócił się z wnioskiem o zgodę na prowadzenie dziennika 

lekcyjnego wyłącznie w formie elektronicznej od dnia 1 września 2021 roku. Dyrektor 

zapewnił, że forma elektroniczna dziennika będzie spełniała wymogi określone  

w rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej z dnia 25 sierpnia 2017 roku  

w sprawie sposobu prowadzenia przez publiczne przedszkola, szkoły i placówki dokumentacji 

przebiegu nauczania, działalności wychowawczej i opiekuńczej oraz rodzajów tej 

dokumentacji. Zapytał, czy w innych szkołach prowadzone są już dzienniki w formie 

elektronicznej? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że w większości placówek są wprowadzone dzienniki elektroniczne.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 189/617/2021 z dnia 31 maja 2021 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na prowadzenie dziennika lekcyjnego wyłącznie w formie elektronicznej  

w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 11 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Sporządzenie inwentaryzacji  

i ekspertyzy drzewostanu, określenie stanu zachowania wraz z gospodarka 

drzewostanem, opracowanie programu podejmowania działań przy zabytku oraz 

sporządzenie dokumentacji kosztorysowej dla planowanych prac pielęgnacyjnych  

i wycinkowych obejmujących dębową aleję przydrożną w ilości 28 szt. drzew 

zlokalizowanych w miejscowości Żydowo na działce Nr 18/2 i części dz. Nr 177 obręb 

0005 Żydowo, gm. Barlinek (74-320)”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Zaakceptowanie i przedstawienie Radzie Powiatu w Myśliborzu Raportu o stanie Powiatu 

za 2020 rok. 

(Raport stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił i omówił Raport o stanie „Powiatu za 2020 rok. Przekazał, że Raport jest składany 

Radzie Powiatu w terminie do dnia 31 maja. Raport o stanie Powiatu obejmuje podsumowanie 

działalności Zarządu Powiatu w roku poprzednim w szczególności uwzględniając realizację 

programów i strategii oraz uchwał rady powiatu Przedkładany Raport stanowi zwięzłą 

informację dla Rady Powiatu oraz mieszkańców o działaniach podejmowanych w powyższym 

zakresie przez cały 2020 rok. Przedstawił i omówił poszczególne elementy Raportu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował i podjął decyzję o przedstawieniu Radzie Powiatu  

w Myśliborzu Raportu o stanie Powiatu za 2020 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Sprawy różne: 

 

1. Skarbnik Powiatu Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła zestawienie zawierające wykaz osób prawnych i fizycznych oraz 

jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym w zakresie 

podatków lub opłat udzielono ulg, odroczeń, umorzeń lub rozłożono na raty w kwocie 

przewyższającej łącznie 500 zł, wraz ze wskazaniem wysokości umorzonych kwot i przyczyn 

umorzenia. 

Poinformowała, że zgodnie z art. 37 ust. 1 pkt 2 lit. f oraz ust. 2 uofp Zarząd Powiatu  

w Myśliborzu podaje do publicznej wiadomości informację. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 
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Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacja i podjął decyzję o podaniu jej do 

publicznej wiadomości. 

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przedstawiła następujące wnioski: 

- Wniosek mieszkańców ul. Zielonej w Dębnie o rozważenie możliwości montażu progów 

zwalniających lub fotoradaru na przedmiotowej ulicy. 

Podała uzasadnienie dotyczące przedmiotowego wniosku. 

- Poprosiła o przedstawienie informacji na temat remontu drogi w m. Oborzany. 

- Poprosiła o przedstawienie informacji na jakim etapie znajdują się prace dotyczące 

dokumentacji technicznej na remont dróg i chodników przy drogach powiatowych, o które 

wnioskowano w ramach w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

 

3. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przedstawienie informacji przez Naczelnika Wydziału Komunikacji, na temat tego 

jaki jest czas oczekiwania wnioskodawcy na wydanie dowodu rejestracyjnego pojazdów, od 

dnia złożenia wniosku do rzeczywistego wydania twardego dowodu rejestracyjnego? 

 

4. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do złożonego przez nią wniosku na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 

17.05.2021r. w sprawie informacji na temat zlikwidowanych placówek oświatowych w latach 

2010-2021 oraz budynków. Poprosiła o uzupełnienie przekazanych informacji o następujące 

dane: 

- w jakim roku zlikwidowano Dom Dziecka? 

- w jakim roku zlikwidowano budynek internatu Zespołu Szkół na ul. Zachodniej w Dębnie? 

- w jakim roku zlikwidowano Technikum Gastronomiczne mieszczące się na ul. Mickiewicza 

w Dębnie? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że internat był przenoszony parokrotnie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że Wydział jest w trakcie przygotowywania informacji na temat 

zlikwidowanych budynków. 

 

5. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

1) Zwrócił uwagę, na artykuły w serwisie internetowym Forum Barlinka dotyczące braku 

wykaszania poboczy przy drogach powiatowych.  

2) Zapytał, czy Zarząd Powiatu będzie podejmował działania w związku ze spłatą 

zobowiązań wymagalnych Szpitala Barlinek Sp. z o.o. w proporcjach zgodnych z posiadanymi 

udziałami? Poprosił o przeprowadzenie rozmów w tej sprawie. Przekazał, że należałoby zająć 

stanowisko dotyczące przyszłości szpitala. 

3) Zapytał o sytuację w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach? Zwrócił 

uwagę na brak informacji w tej sprawie. Poruszył temat przeprowadzanej kontroli w jednostce. 

Zapytał, jak radzi sobie nowa dyrektor placówki? Jakie działania sankcyjne zostaną 

wyciągnięte w stosunku do poprzedniego dyrektora? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że rozmowy w sprawie szpitala zostaną przeprowadzone .  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Renicach to 

dyrektor placówki radzi sobie z powierzonymi obowiązkami. W placówce w dalszym ciągu 

trwa kontrola NIK. Nie mamy jeszcze protokołu z kontroli przeprowadzonej przez Wydział 

Edukacji i Rozwoju. Wyliczenia z tej kontroli są weryfikowane przez księgowość Centrum 

Usług Wspólnych. Przekazała, że jeżeli chodzi o Para Familię, to ośrodek został zamknięty 

przez Narodowy Fundusz Zdrowia. Zaproponowała, aby na kolejne posiedzenie Zarządu 

Powiatu została zaproszona dyrektor placówki celem przedstawienia informacji na temat 

sytuacji w placówce. Jeżeli chodzi o byłego dyrektora placówki i wyciągnięcie konsekwencji  

z zaniechań i nieprawidłowości jakie powstały to temat jest konsultowany z radcą prawnym. 

Przekazała, że w placówce przebywa obecnie 33 chłopców. Nie ma jeszcze sygnału  

z Kuratorium Oświaty odnośnie odblokowania skierowań do placówki. Przedstawiła 

informacje na temat wizyty Wicekuratora w ośrodku.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że Zarząd Powiatu otrzymywał cotygodniowe raporty dyrektora jednostki  

i działaniach jakie są podejmowane w placówce. Po zmianie stanowiska dyrektora informacje 

te nie są przekazywane. Przekazał, że chciałby uzyskać informacje na temat sytuacji  

w placówce, czy idzie ona w dobrym, bądź złym kierunku. 

 

Członek Zarządu –  Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że chciałaby uniknąć zaskoczenia takimi sytuacjami jakie miały miejsce. Zwróciła 

uwagę, że jeżeli pojawiają się jakieś konkretne dokumenty w sprawie powinny być 

przekazywane również do wiadomości Członkom Zarządu Powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do zobowiązania poprzedniego dyrektora do odpowiedzi na decyzję Kuratora 

Oświaty dotyczącą wykonania zaleceń pokontrolnych. Odpowiedź ta została przesłana, nie ma 

informacji zwrotnej od Kuratora Oświaty w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na prowadzone kontrole w jednostce. Poprosił o przedstawienie informacji  

w tej sprawie.  

 

 Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała o kontroli Izby Administracji Skarbowej w placówkach, gdzie prowadzone jest 

kształcenie specjalne. Kontrola jest przeprowadzana w MOS Smolnicy, MOW w Renicach 

oraz wszystkich placówkach niepublicznych prowadzących tego typu kształcenie. Kontroli 

poddawany jest rok szkolny 2016/2017. 

 

6. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Poruszył temat dotyczący funkcjonowania filii Wydziału Komunikacji w Dębnie. Poprosił  

o zorganizowanie spotkania z Burmistrzem Dębna i Przewodniczącym Rady Miejskiej  

w Dębnie w celu przedstawienia warunków lokalowych filii w porównaniu z warunkami jakie 

są w filii Wydziału w Barlinku. Zaproponował, aby odbyć wizytę w obu filiach. 

Zwrócił uwagę na potrzebę zmiany warunków lokalowych filii Wydziału Komunikacji  

w Dębnie. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zgodziła, się z tym, aby zorganizować spotkanie w kwestii funkcjonowania filii wydziału.  

Poprosiła o przedstawienie dokumentacji zdjęciowej dotyczącej funkcjonowania filii Wydziału 

Komunikacji w Barlinku. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 14 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 12:50 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


